



Please scroll down for English version.

「『轉數快 x PromptPay 二維碼支付』泰銖兌換差價折扣優惠」推廣條款及細則

- 優惠推廣期:** 滙豐「『轉數快 x PromptPay 二維碼支付』泰銖兌換差價折扣優惠」（「本推廣活動」）的推廣期為 2023 年 11 月 26 日至 2024 年 3 月 3 日（包括首尾兩天）（「推廣期」）。
- 誰可享用此優惠:** 於推廣期內，所有香港滙豐財富管理及個人客戶於泰國使用「轉數快 x PromptPay 二維碼支付」進行任何交易均可享有此優惠。（「合資格客戶」）。合資格客戶須為基本戶口持有人，及於推廣期時持有有效戶口（綜合理財戶口/獨立儲蓄戶口/獨立往來戶口）。
- 優惠詳情:** 於推廣期內，合資格客戶於泰國使用「轉數快 x PromptPay 二維碼支付」付款可享高達 30% 泰銖兌換差價折扣。

一般條款及細則

- 香港上海滙豐銀行（及其繼承人及受讓人）（「本行」或「滙豐」）保留隨時更改條款及細則的權利。本行亦可能運用酌情權取消此優惠而毋須事前通知。
- 除有關合資格客戶（如下所定義）及本行以外，並無其他人士有權按《合約（第三者權利）條例》強制執行本條款及細則的任何條文，或享有本條款及細則的任何條文下的利益。
- 是次推廣活動如有任何爭議，本行將保留最終決定權。
- 本條款及細則的中英文版本如有歧義，概以英文版本為準。
- 此優惠均受有關的監管條例約束。
- 本條款及細則受香港特別行政區法律所管轄，並按照香港特別行政區法律詮釋。

風險披露：

貨幣兌換風險 – 外幣和人民幣存款的價值需承受因匯率波動而產生的風險。倘若你選擇將外幣和人民幣存款兌換為其他貨幣時的匯率較當初兌換外幣和人民幣時的匯率為差，則可能會因而蒙受本金損失。

向您提供的有關產品或服務的任何廣告、市場推廣或宣傳物料、市場資料或其他資料，其本身不會構成任何產品或服務的招攬銷售或建議。

本文所載資料並不構成招攬或建議任何人作存款，或購買或出售或投資任何產品的要約。

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發



Promotion Terms and Conditions of HSBC “FPS x PromptPay QR payment discount on Thai baht exchange spreads”

1. **When can you enjoy the promotion:** The promotion period of HSBC “FPS x PromptPay QR payment discount on Thai baht exchange spreads” (the “Promotion”) is from 26 November 2023 to 3 March 2024 (both dates inclusive) only (the “Promotion Period”).
2. **Who can enjoy the promotion:** All Wealth and Personal Banking customers of HSBC Hong Kong are eligible for the Promotion during Promotion Period upon performing any FPS x PromptPay QR payment transaction(s) in Thailand (the “Eligible Customers”). Eligible Customer shall be the primary account holder, and maintain a valid account (integrated account / current account / saving account) during the Promotion Period.
3. **Promotion Details:** During the Promotion Period, Eligible Customers enjoy a discount on Thai baht exchange spreads of up to 30% off upon FPS x PromptPay QR payment transaction(s) in Thailand.

General terms and conditions

1. The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited (and its successors and assignees) (the “Bank” or “HSBC”) reserves the right to change these terms and conditions at any time and the offer may be withdrawn or terminated by the Bank at its discretion without prior notice.
2. No person other than the Eligible Customer (as defined above) and the Bank will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions.
3. In the event of any dispute arising out of this promotion, the decision of the Bank shall be final and conclusive.
4. Where there is any discrepancy or inconsistency between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall apply and prevail.
5. The offer under this promotion is provided subject to the prevailing regulatory requirements.
6. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.

Risk disclosure

Currency conversion risk - the value of your foreign currency and RMB deposit will be subject to the risk of exchange rate fluctuation. If you choose to convert your foreign currency and RMB deposit to other currencies at an exchange rate that is less favourable than the exchange rate in which you made your original conversion to that foreign currency and RMB, you may suffer loss in principal.

Making available to you any advertisements, marketing or promotional materials, market information or other information relating to a product or service shall not, by itself, constitute solicitation of the sale or recommendation of any product or service.

The information in this material does not constitute a solicitation or recommendation for making any deposit or an offer for the purchase or sale or investment in any products.

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited